



Note:

- 1) This schedule is not to be interpreted to show jurisdiction or responsibility.
- 2) This schedule is intended as a framework for planning and design; consequently alignment of proposed roads and pathways are approximate and subject to detailed study.
- 3) Crossings of Highways 416 or 417 require approval of the Ontario Ministry of Transportation.
- 4) Please also refer to GeoOttawa cycling layer for detailed route location information.
- 5) All arterial and collector roads in the urban area and in villages are designated cycling routes that will, over time, be upgraded with appropriate cycling facilities. Please refer to Section 4.1 Mobility.

Nota:

- 1) La présente annexe ne révèle aucunement l'administration chargée de l'aménagement, ni aucune responsabilité à cet égard.
- 2) La présente annexe doit servir de guide en matière de planification et de conception; il s'ensuit que le tracé des routes régionales et des sentiers proposés n'est qu'approximatif et donnera lieu à une étude plus approfondie.
- 3) Les intersections avec les autoroutes 416 et 417 doivent être approuvées par le ministère des Transports de l'Ontario.
- 4) Veuillez vous reporter à la carte Vélo dans GeoOttawa pour des renseignements détaillés sur l'emplacement des pistes.
- 5) Toutes les artères et routes collectrices du secteur urbain et des villages sont désignées en tant que voies cyclables qui seront progressivement modernisées grâce à l'ajout d'installations cyclables appropriées. Veuillez consulter la section 4.1 – Mobilité.

Major Pathway — Sentier principal



Official Plan / Plan officiel
 Schedule C8 - Active Transportation Network
 RURAL CYCLING ROUTES
 Annexe C8 Réseau de transport actif
 PISTES CYCLABLES RURALES

Consolidation and Amendments / Consolidation et amendements
 #5 (09/2023) #34 12/2024) #35* (under appeal / en appel)